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Шеф Делегације ЕУ у Србији Сем Фабрици рекао је у Београду да ЕУ препознаје
напредак Србије у реформским процесима, али да је неопходно још рада на поглављима
23 и 24.

  

  

Фабрици је на конференцији с премијерком Србије Аном Брнабић, министарком за
европске интеграције Јадранком Јоксимовић и министарком правде Нелом Кубуровић
рекао да се процес реформи састоји из прављења квалитетног предлога закона, затим
његовог усвајања и на крају примене и да Србија у томе има подршку свих чланица ЕУ.

  

Он је рекао и да су теме састанка биле још и дијалог Београда и Приштине,
усаглашавање Србије са спољном и безбедносном политиком ЕУ, миграције, националне
мањине и друга питања.

  

Брнабић: Измена Устава у области правосуђа очекује се до краја године
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Брнабић је рекла да је 2018. година у знаку реформи владавине права. Према њеним
речима, у тој области су од јуна усвојени закони о мањинским правима и слободама и
други.

  

Такође, Брнабић је рекла да се почетак процедуре за измене устава у области
правосуђа очекује до краја године. Како је навела, тренутно се ради на закону о
Агенцији за борбу против корупције, закону о родној равноправности и на медијској
стратегији.

  

  

Она је навела да је фокус састанка био на владавини права, регионалној сарадњи и
дијалогу Београда и Приштине.

  

Премијерка је амбасадорима чланица ЕУ пренела забринутост због ситуације на Косову
и приштинског непоштовања дијалога и договореног у дијалогу. Брнабић је "у интересу
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регионалне сарадње" одбила да коментарише реакције из Сарајева на њену изјаву о
Сребреници.

  

Министарка Јоксимовић је рекла да је Србија Европској унији доставила преговарачке
позиције за седам поглавља и да у децембру очекује отварање бар три.

  

(Бета)

  

Видети још:  РСЕ: Након представљања извештаја Европске комисије о Србији,
доведено је у питање и отварање нових поглавља планираних за 10. децембар

  

Извештај ЕК: Србија није напредовала у кључним областима; без резултата у сузбијању
корупције; политички притисци на правосуђе; претње, застрашивање и насиље над
новинарима; толерисање говора мржње у медијима
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